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Indiener: Erik Slotboom - D66

Onderwerp:  ‘Asbest sanering in impasse’
 
Datum indiening vraag:  24-08-2020

Datum verzending antwoord:

Formulering:

April dit jaar is de D66 motie M.20.01 door de raad aangenomen. Daarin hebben we opgeroepen 
om de kosten van Asbest sanering te verlagen, en hebben daarin verschillende voorstellen gedaan. 

In de Tubantia van zaterdag 22 augustus staat een uitgebreid artikel over de huidige stand van de 
asbest sanering. Zoals verwacht is die met het vervallen van het verbod in een impasse geraakt. 
Vooral de particulieren laten de vervanging zitten, met name door de hoge opstart en 
uitvoeringskosten. En hiervoor leningen aangaan kan en wil men (in de huidige tijd) niet. 

In het artikel worden de gemeenten Hardenberg en Hof van Twente aangehaald, die met 
eenvoudige maatregelen de kosten verlagen:  gratis storten en gratis beschermingsmiddelen.   

Wij hebben hierbij de volgende vragen:    
Vraag:
Is er in de gemeente Berkelland ook sprake van een daling van de asbest sanering? Zijn hier 
getallen over beschikbaar? 

Antwoord:

Vraag: 
Hoe staat het met de uitwerking van de motie M.20.01?  Op welke termijn zijn er resultaten te 
verwachten? 

Antwoord:

Vraag: 
De praktische maatregelen zoals in Harderberg en Hof van Twente om de saneringskosten direct te 
verlagen spreken ons enorm aan. Is er een reden waarom dit in Berkelland niet zou kunnen?  Is er 
contact geweest met deze gemeenten, of is het gepland met deze gemeenten in contact te treden 
om ervaringen uit te wisselen?  

Antwoord:

 Toelichting: 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de 
    griffie. 


